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Grundejerforeningen Vilhelmsro                                                                                   Fredensborg den 3/11 2022 
 

Referat 
 
Til stede: Steen Hansen #209, Jette Nissen #117, Martin Ishøy #124, Berit Jensen #221, Ove Ferrini-

Lundgren #313, og Lars Bech #412 
Afbud: Rasmus Lyskov #134 
Tidspunkt: Torsdag den 3/11 2022 kl. 19:30 – 21:30 
Sted: Hos Steen  
 
 
 
Punkt 1.  

• Valg af referent 
Martin valgt. Referat fra møde afholdt den 11/8 2022 er udsendt og godkendt 

 
Punkt 2. Nyt fra kasserer, v. Jette. 

• Kassebeholdning ca. 126.000 kr. Der forventes en kassebeholdning på ca. 105.000 kr. ved årets 
slutning. MasterCard tager 150 kr./mdr. for kort/administration. Bestyrelsen undersøger nærmere. 
18 har ikke betalt kontingent til grundejerforeningen. Der udsendes opfølgende breve. 
 

Punkt 3. Hjemmeside og Facebook, v. Martin. 

• Hjemmesiden bruges bl.a. af ejendomsmæglere og tilflyttere.   279 medlemmer af Facebook – god 
aktivitet. 

 
Punkt 4. Gartner, områdevedligeholdelse, kontakt til skolen, v. Berit. 

• Berit tager fat i skolen vedrørende affald. 
 

Punkt 5. Status på salg, v. Steen. 

• Til salg: #432 

• Seneste salg: #430 solgt fra 30/11, #502 fra 17/10 
 
 

Punkt 6. Modtaget post/aktiviteter siden sidste møde, v Steen. 

• Sommerfest aflyst. Læring? 
Der synes ikke generelt at være opbakning sommerfesten. Derfor vil bestyrelsen prioritere 
ressourcerne på andre aktiviteter.  

• Nye overkørsler, stamvejen og 100-lige vejen 
Lavet i perioden juli til september. Lavet flot. 

• Ny asfalt på 100-lige vejen 
Lavet i september  

• Onefiber, hvad sker der? 
Det er meddelt at fibernet bliver forsinket. Skyldes formentlig, at TDC har krævet mulighed for 
samgravning. 

• Nem fjernvarme 
En beboer har henvendt sig om muligheden for NEM-fjernvarme (lokal central). Bestyrelsen spørger 
kommunen om det på møde den 15. november. Derudover skal det nævnes, at en 
grundejerforening som Vilhelmsro ikke kan gennemføre klimainvesteringer, fordi vi ikke kan kræve 
medlemskab af foreningen. Så længe det er frivilligt – ingen klimainvesteringer. 

• Nye lamper på stier 
Nogle lamper har blinket. Problemet er tilsyneladende løst. 

• Onsdag den 9. november. Steen deltager i byrådsmøde med punkt om differentierede 
affaldsgebyrer. 
 

Punkt 7. Nye aktiviteter for 2022/2023. 
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• 15. november er der årligt møde med kommunen. 
Steen og Jette deltager 

• Fastelavn 
Gennemføres som vanligt. Den 19. februar i år. 

• Generalforsamling 
Planlægges til torsdag den 20. april kl. 19.00 

 
Punkt 8. Fastlæggelse af kommende møder. 

• Næste bestyrelsesmøde er den 19. januar kl. 19.30 
 
Punkt 9. Eventuelt. 

• Der er et stort problem med skraldespande uden for egen matrikel – også uden de dage, hvor de 
tømmes. Bestyrelsen tager det op med kommunen. 

• Brønde gror til med græs, så de ikke virker 

• Fejning af stamvejen er også mangelfuld 

• Fliser ved busskure ved Humlebækvej er ikke lavet. 
 
Steen, #209 
Mobil 3079 0804 
formand@vilhelmsro.dk 
steen.ulsoe@hansen.mail.dk 
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